
 

 
Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

Dato: 

 

Dagsorden 

Onsdag den 24.08. 2022 kl. 19.00 til 21.30 
 
Børnehavens Personalerum 
Børnehave sørger for lidt at spise 
 

 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Olga Marcovitch Jensen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 

Jonna Petersen, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 

Malene Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 

 

Medlemmer forældresiden: 

Helene Rosing-Asvid, forældrerepræsentant 

Trine Ingemann Nicolaisen, forældrerepræsentant 

Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Pernille Ræbild Olsen, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 

Jonna Hedegaard Nielsen, forældrerepræsentant  

Pernille Bønløkke, forældrerepræsentant 

Afbud fra: 

Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 

Jesper Andreasen, forældrerepræsentant og siddende suppleant  

  

 

 

 

Emne Hvem tid Referat 

 

Dagsorden 

 

Først skal bestyrelsen konstituere sig med formand og næstformand. Bestyrelsen er konstitueret, 

Pernille Amstrup-Bønløkke er formand og Malica Uth er næstformand. 

1.Velkommen.Velkommen til nye 

medlemmer 

Punkter til eventuelt (5 minutter) 

Formand 5 min  

2. . Meddelelser fra skoleleder, 

dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter og 

formand 

 30 min Lars: 

På skolen er klasserne generelt kommet 

godt fra start. 

Projektet omkring nyt tag giver lidt støj, 

men vi finder vores vej i det. De vil være 

der til ca. efterårsferien. 

Nyt kontor istandsættes i lokale 1. 

Lar har haft møde med skolechefen, der er 

generelt gode resultater. Vi kan forbedre på 

vores top, der forventes vi gør en indsats 

på det område. 
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Omstrukturering af Byskolen Horsens skal 

finansieres af alle skoler i Horsens. Det 

kommer indirekte til at berøre os. 

Tiltag omkring overbygningselever, hvor 

Nim skoles høringssvar er vurderet til ikke 

at være i overensstemmelse med regler i 

folkeskoleloven. Det kan betyde at vores 

elever ikke har frit valg. Pernille B. vil 

undersøge det nærmere. 

Olga: 

Dagtilbud er ligeledes kommet godt fra 

start. 60 børn i Bhv., 28 børn i vuggestuen, 

hvor der er venteliste. 

Der er lavet to midlertidige ansættelser. 

Internt samarbejdes forløb om at styrke 

samarbejdet i dagtilbud påbegyndes. 

Sprogvurderingen god effekt ved de 3 

årige, der skal udvikles på sproget for de 5 

årige. Olga følger op på det. 

Bestyrelsen har drøftet ferietilmelding med 

Olga og bakker op om, at der skal laves et 

skriv ud til forældrene, så ressourcerne 

beuges bedst muligt. 

Jonna fortæller om at børn og voksne lige 

skal finde hinanden efter sommerferien. 

Dagtilbud har fået det grønne spireflag for 

deres brug af uderummet. Det skal fejres 

med en happening. 

Malene fortæller om en god start på skolen, 

der er fokus på at tage imod nye lærere og 

elever.  

Det nye klubtilbud er kommet godt fra start 

med 19 tilmeldte børn. 

Pernille deltager i møde med 

bestyrelsesformændene fra Brædstrup og 

Lund tirsdag den 11.10.22, Nim tilbyder at 

være vært. En arbejdsgruppe udarbejder 

forslag til dagsorden inden 15/9. 

3. Elevrådet  10 min Kommer først med fra næste gang. 

 

Elevrådet er med den første halve time 

omkring relevante emner. 

4. Om forretningsorden. Og regler 

omkring fællesbestyrelsesarbejde. 

Lars 15 min Lars har gennemgået forretningsorden 

samt fællesbestyrelsens arbejdsområder. 

Der er tavshedspligt fra møderne. 

 

5. Bestyrelseskalender. 

Gennemgang af datoer – gik den 

igennem før mødet for at tjekke om 

der er datoer du ikke kan komme. 

Formand 10 min Mødekalender revideres og sendes ud igen.  

Skiftes til at medbringe lidt mundgodt. 

6. Runde omkring motivation til 

bestyrelses arbejde og hvad man er 

optaget af – gør nogle tanker 

hjemmefra 

 35 min Præsentation bordet rundt. 
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7. Opslag på aula – på baggrund af 

forældrehenvendelse 

Lars 5 min Bestyrelsen er enige i at der må orienteres 

om tilbud på Aula. 

8. Nim skoles hjemmeside – 

gennemgang af indhold – herunder 

hvilke principper der er på 

hjemmesiden. 

 

 15 min Lars gennemgår hjemmesiden, der giver et 

godt billede af vores tilbud. 

Dagtilbuddet skal kunne findes i 

overskriften, Olga og Lars kigger på det. 

Sundhedspolitikken skal revideres. 

Nim skole og børnehus’ fb side opdateres 

med glimt fra hverdagen. 

9. Orientering og drøftelse af 

elevfravær i lyset af kommunal 

fraværspolitik. 

 15 min Lars orienterer kort om fraværspolitikken.  

Evt.:  

Fotograf dagtilbud 

Mødetidspunkt for bestyrelsesmøder 

  Bestyrelsen vælger at benytte Fotograf Ann 

til Dagtilbuddet. 

 

 

 

Punkter til senere: 

- Elevtrivselsundersøgelse 

- Økonomi – herunder gennemgang af principper for tildeling og dannelse af gruppe 

- Evaluering af struktur i indskoling. 

- Gennemgang af principper 

- Feedback forældremøder 

- Skolens ordensregler 

- En tråd til bestyrelsens tidligere arbejde med værdier 

- Drøftelse af nedsat timetal for indskoling. 

- Redegørelser 


